
€: ~ 

\~~/ 
v--. 

Popis cinnosti 

Sportovjr klub Roznayski vlci je novy a modernjr klub pre mladjrch 
basketbalistov, ktory" vznikol v auguste 2022. Niektori chlapci uz vo veku 3 rokov 
zacinali vseobecnousportovou pripravou v klube Loptosi Roznava. Ale ako rastli 
a bolo im casom „trapne" hrat' v „detskjrch" dresoch, tak sme sa rozhodli, ze im 
vymyslime novjr nazov, na ktory" by boli hrdi. Trochu sme nazreli do NBA a tam sme 
zistili, ze by sme sa mohli zamerat' aj na zviera. A tak sme prisli k vlkovi. Preco prave 
vlk? Vlk je charakteristickjr aj pre obtast' Gemera. Vacsinou je svorkach a tam sa mu 
aj dari. Uznava hierarchiu, ma v sebe bojovnost', nezavislost' a taktiku boja. Verime, 
ze chlapci su na nase Hove logo hrdi a vlk im doda situ v zapasoch. 

chlapci maju treningy styrikrat tjrzdenne, dva v Sportovej hale v Roznave, jeden 
na Obchodnej akademii a jeden v telocvicni na ZS Zlata pod vedenim trenerov 
L'uboslav Sykora a Patrik Istok. Momentalne hraju celoslovensku sut'az - ziacku 1. ligu 
U14. Ked'ze sa nase rady rozsirili o d'alsich hracov, rozdelili sme „vlkov" od septembra 
2023 na dve skupiny. Rocniky 2009 , 2010 a 2011 hraju v kategorii U14 a rocniky 
2010, 2011 a 2012 hraju v kategorii U13. Od septembra sme presunuli z klubu 
Loptosov nasich pripravkarov — „vlcata" prave k vlkom. V tejto skupine je momentalne 
16 deti vo veku od 6 do 9 rokov, ktore trenuju Ladislav Koresmaros a Beata Helmeczy. 
Nasi najmensi sa momentalne priipravuju na sut'az a odohraju este par pripravnych 
zapasov. Tato skupina trenuje v telocvicni ZS Zlata a v Sportovej hale. 

V lete sme organizovali 1. Roznaysky basketcamp, ktory mal vynikajuce ohlasy 
medzi basketbalistami. Kemp bol vo forme denneho tabors v Sportovej hale 
v Roznave a v telocvicni ZS Zlata . ZGcastnilo sa ho 50 rozriayskych deti, ktori bud' 
hraju alebo by chceli hrat' basketbal. Kazdy den prisiel host', ktory" viedol trening, 
odovzdaval im skusenosti a rady. Zaroven sme mali kazdy den sut'aze a samozrejme 
aj ceny. Basketbalisti boli rozdeleni do troch skupin podl'a veku. Pocasie Ham zial' 
nevyslo, takze sme neboli na kupalisku, ale aspori do parku vybehli najmladsi. Chalani 
a dievcata odchadzali s kempu unaveni, ale spokojni s podpisanjrmi dresmi od 
slovenskych hracov a trenerov basketbalu. 
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Po tyzdni intenzivnej pripravy na tomto campe sme pokracovali s letnou 
pripravou, ktoru sme striedali s kondicnym treningom v parku a basketbalovjrm 
treningom v telocvicni. 

V septembri sme zacali s treningami a samozrejme v sut'azi, kde sa nasim 
obidvom kategoriam vel'mi dari. Momentalne je U13 na tret'om mieste v skupine 
Vjrchod a U14 nastvrtom mieste v skupine Vjrchod. Vlci sa Ham tohto roku pochlapili 
a vidime na nich to niekol'korocnu drinu. 

V nasom klube si vel'mi zakladame na fairplay a discipline. Snazime sa o to, 
aby chlapci a v mladsej kategorii aj dievcata, zmyslupine travili vol'njr cas. Pri 
sportovani sa zaroven posilnuje imunita, ci uz fyzicka alebo psychicka, ktora je 
v dnesnej dobe neopomenutel'na. Zaroven chlapci nadviazu priatel'stva, ktore vydrzia 
vel'akrat celjr zivot. ! 

Nasim ciel'om je udrzat' pri basketbale co najviac hracov, aspon do dospelosti. 
Samozrejme by sme boli radi, keby sa vytvorila zakladna z nasich odchovancov pre 
muzsku kateg6riu, ale to je este d'aleka buducnost'. Ako aj ine kluby na Slovensku, 
bojujeme s roznymi financnjrmi, organizacnjrmi problemami, ale snazime sa. Vsetko 
prijimame s pokorou a sme radi, ze sme do tohto krasneho sportu mohli zasvatit' d'alsiu 
generaciu. Zaroven chceme touto cestou pod'akovat' Mestu Roznava za fnancnu 
podporu nacho klubu, bez ktorej by Hasa ucast' v su~azi nebola mozna. 
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